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محرومیت 
قلعه نوعی و 
واکنش تند او

امیر قلعه نوعی با حکم کمیته 
انضباطی یک جلســه محروم 
شد. او در واکنش به این موضوع 
گفته است: »من درباره جامعه 
داوری صحبت نکــردم. فقط 
درباره یک شــخص صحبت 
کردم. از کمیته ای که نه عدالت 
در آن وجــود دارد و نه انضباط؛ 
بیشــتر از این انتظار نمی رود. 

ظلم پایدار نیست.«

عکاسان 
ایرانی منتخب 
جوایز عکاسی 
بروکلین شدند

عکاســان ایرانــی موفق به 
کسب دو جایزه از جوایز عکاسی 
بروکلین در کشور آمریکا شدند.

به گزارش ایســنا، در جوایز 
عکاســی بروکلین که در شهر 
نیویورک برگزار شد، »تاریکی« 
از ســعید عرب زاده برنده مدال 
برنز سالن )بخش مونوکروم( و 
عکس »شــخم زدن« از امین 
دهقان برنــده روبان ســالن 

)بخش فتوژورنالیسم( شد.

شفر و تکذیب 
قهرمانی ژاپن!

ســایت البیان امــارات روز 
گذشــته مصاحبه ای از قول 
وینفرد شفر منتشر کرد که در 
آن گفته بود ژاپن قهرمان آسیا 
می شود. این درحالی است که 
سرمربی استقلال این مصاحبه 
را تکذیب و اعلام کرد به نظرش 
شــانس ایران از همــه تیم ها 

بیشتر است.

بازیگران سریال 
»نفوذ«

تهیه کننده سریال »نفوذ« 
از حضــور 300 بازیگر ایرانی 
و 30 روســی و آلمانــی در 
مجموعه مناسبتی دهه  فجر 
خبــر داد. ســریال »نفوذ« 
بــه تهیه کنندگی محســن 
علی اکبری و کارگردانی جواد 
پایانی  شــمقدری، روزهای 

خود را سپری می کند.

 

خبرآنلاین: نخستین دادگاه مهدی قائدی، بازیکن تیم فوتبال استقلال روز گذشته )چهارشنبه( با حضور وکیلش، 
خانواده مرحوم شاکر و تمامی حاضران در خودرو که در صحنه تصادف حضور داشتند، برگزار شد و طرفین دفاعیات خود 
را مطرح کردند. افراد حاضر در خودرو در دادگاه هایی که در گذشته برگزار می شد، از مجرم بودن قائدی سخن می گفتند، 
اما تمامی این نفرات در دادگاه روز گذشته از این که فرد دیگری پشت فرمان خودرو بوده، حرف زدند. به احتمال فراوان این 
پرونده در جلسه دیگری رسیدگی خواهد شد و از سوی قاضی تحقیقات نهایی و بررسی مستندات در روزهای آینده انجام 
خواهد شد. وکیل مرحوم احمدرضا شاکر در دادگاه دفاعیات خود را عنوان کرد و اکنون خانواده شاکر منتظر رأی نهایی 

هستند و همچنان قائدی منکر ارتکاب جرم است.

درنخستیندادگاهقائدی
شاهدان

حرفدیگریزدند

عکس نوشت

فیلمبرداری مجموعه تلویزیونی »عروس تاریکی« به کارگردانی 
جواد مزدآبادی از دوازدهم دی ماه در لوکیشن بیمارستان ادامه 
می یابد. رضاکیانیان، نرگس محمدی، سپیده خداوردی و مریم 
کاویانی از بازیگرانی هستند که در این لوکیشن مقابل دوربین 

خواهند رفت.

تیم ملی فوتبال دیروز با پایان اردوی قطر راهی امارات شــد؛ 
جالب این که در تمام مدت پرواز تیم ملــی کارلوس کی روش، 
سرمربی پرتغالی مشــغول انجام آنالیز تیم ملی یمن بود که این 

اتفاق از چشم خبرنگاران دور نماند.

نخستین تصاویر از ســریال نوروزی »مُر قانون«  به کارگردانی 
محمدحسین لطیفی و تهیه کنندگی مهران مهام با بازی هدایت 
 هاشمی و مرجانه گلچین منتشر شد؛ این سریال برای شبکه سه 

ویژه نوروز ساخته می شود.

پوشش رســمی ملی پوشان قبل از ســفر به امارات سوژه همه 
رسانه ها شده اســت. کت و شلواری های تیم ملی حالا خودشان 

را برای روزهای سخت پیش  رو آماده می کنند.

تیتربازی
 دلشکستگی های محمدعلی باشه آهنگر 

اگر بازیگر من طنز جنسی بگوید 
فیلم من هم می فروشد

نورا بیگ| محمدعلی باشه آهنگر که این روزها فیلم 
»سرو زیر آب« را راهی اکران در سینماها کرده است، از 
شرایط نابرابر برای تبلیغ و اکران فیلم ها گلایه دارد. او به 
تازگی در برنامه حالا خورشید و در حضور رضا رشیدپور 
و ستاره اسکندری دیگر میهمان برنامه گفته است که 
برای من کاری ندارد مثل طنزهای امروزی فیلم بسازم، 
حتی ســوژه هم دارم. ظاهرا در کمتر از یک ماهی که 
»سرو زیر آب« در ســینماهای تهران درحال نمایش 
است، بیلبوردهای محدودی از این فیلم در سطح شهر 
دیده می شود و حتی تلویزیون که دستورالعمل های 
خاصی برای پخش تیزر فیلم های ارزشی دارد، توجه 
زیادی به فیلم تازه باشه آهنگر ندارد: »وقتی تیزر این 
فیلم تنها ۱۰ تا ۱۲ بار از تلویزیون پخش شود، دل من 
می شکند. آقایان یک بار تکلیف ما را مشخص کنند، 
برای این کشور »فرهنگ« مهمتر است یا »اقتصاد«؟  
الان وضع فرهنگی ما بدتــر از مواجهه با »تی 7۲« در 
زمان جنگ است.  اگر بازیگر من طنز جنسی بگوید، به 
حضرت عباس فیلم من هم می فروشد. آیا می خواهید 
من را به آن سمت ســوق بدهید؟ اگر بخواهم تفکر را 
قیچی کنم، کار خوبی کردم؟ به خدا این کار ساده  است، 
اما برای من حکم انتحاری دارد.« او حرف های خود را 
این طور ادامه داد: »بــه دلیل همین حرف ها تصمیم 
دارم دیگر نســازم، چون ادامه این شرایط آدم را اذیت 
می کند. ظاهرا برای ساخت فیلم هایی که می فروشد 
چهار تا لوکیشن و چهار تا بازیگر لازم است.« رشیدپور 
هم در تکمیل حرف هایش گفت: »و فالوور اینستاگرام.« 
باشه آهنگر به سینمای مورد علاقه خود هم اشاره کرد: 
»من می خواهم فیلم هایم به سینمای استاندارد و جهانی 
نزدیک شود. نمی خواهم به تماشاگر کم فروشی کنم، اما 
انگار با این رفتارها من را به آن سمت می برند. برای من 
ساختن چنین طنزهایی کاری ندارد، سوژه آن را هم 
دارم. متاسفانه فرهنگ درحال ذبح شدن برای اقتصاد 
است. همه اتفاقات هم علیه این نوع فیلمسازی است. 
در این شرایط همه فیلمسازان جنگ ما کنار کشیده اند 
و این تعداد باقیمانده هم اگر تصادف نکنند و نمیرند 
با ادامه این وضع کنار می کشند.« در هر حال عجیب 
است فیلمی با ادبیات دفاع مقدس که بنیاد سینمایی 
فارابی، حوزه هنری و شهرداری تهران هم در ساخت 
آن مشارکت داشته اند، در این شرایط از سوی مدیران 
طرد شود و از آن بدتر جریانی سعی در دیده نشدن آن 

داشته باشد. 
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این روزها بازار کریســمس 
داغ اســت. مناســبتی کــه 
نیــز  مجــازی  فضــای  در 
پررونــق اســت. به خصوص 
انتشــار عکس ها و فیلم های 
چهره هــای  کریسمســی 
به ویژه  کــه  شناخته شــده؛ 
ایرانــی  کاربــران  بیــن 
پســت ها و توییت هایــی پر 
از طعنــه و کنایــه را موجب 
شــده اســت. توییت هــای 
پر از نیــش و طعنــه ای که 
عکس های دلپذیر خانوادگی 
ســلبریتی های غربــی را با 
رایج سلبریتی های  طرز فکر 

وطنی قیاس کرده اند.
یکی از پرواکنش ترین تصاویر هم عکس راک، با آن اندام تنومند و نقش های اکشــن است که 

در عکسی که با بچه هایش گرفته، نشان داده روح لطیفی دارد.
رابــرت داونی جونیور یا همــان آیرون من هم بــا تصویر کاریکاتوری آیرون من کریســمس 
را تبریک گفته اســت. لیو تیلور نیز با انتشــار تصویر همســرش که با بچه ها به شومینه سرک 
کشــیده اند تا ببینند لوله بخاری باز اســت یا نه؛ نوشــته که این طوری بابای بچه ها، مطمئن 

می شود دودکش برای ورود پاپانوئل مشکلی نداشته باشد!
 

سال هاســت که خشک شــدن آب زاینده رود باعث نارضایتی مردم کشور ازجمله اصفهانی ها 
شــده اســت. این اتفاق نه تنها روی مراکز تاریخی و گردشــگری شــهر تأثیر منفی گذاشته،  
بلکه فعالیت های کشــاورزان را هم با بحرانی اساســی روبــه رو کرده اســت. اتفاقی که باعث 
داغ شــدن هشــتگ اصفهان و پل خواجو در فضای مجازی به ویژه توییتر شد مربوط به تجمع 
مردم برای موضوع حــق آب زاینده رود بود. مردم با تجمع در کنــار پل خواجو به صورت جدی 
از مســئولان درخواســت کردند که فکری اساســی برای حل مشــکل زاینده رود و مشکلات 
کشــاورزان کنند. این تجمع البته با حواشــی ای همــراه بود که واکنش مــردم را هم به دنبال 
 داشــت. حواشــی و واکنش ها درباره این اتفــاق را می توانیــد با دنبال کردن این هشــتگ ها 

زیر نظر بگیرید.
 

بعد از دســتگیری، محاکمه و ســپس اجرای حکم اعدام سلطان سکه و ســلطان قیر،  انتشار 
خبر رســمی بازداشــت ســلطان کاغذ هم به یکی از موضوعــات داغ فضای مجــازی تبدیل 
شــده و مردم هم توییت های زیــادی درباره آن منتشــر کرده انــد. ســردار رحیمی، رئیس 
پلیس پایتخت با اعلام رســمی خبر این دســتگیری تأکید کرده اســت که ارزش این پرونده 
تاکنون بیش از  یک هزار و 700 میلیارد تومان اســت و در بخش برخورد با مفســدان اقتصادی 
با قاطعیت وارد شــدیم و با هماهنگی خوب با دســتگاه قضائی با قدرت پیــش می رویم. حالا 
همه مــردم منتظر تعیین سرنوشــت یکــی دیگر از مفســدان اقتصــادی هســتند، اما اگر 
توییت های آنها را دنبال کنید بیشتر آنها یک درخواست مشــترک هم دارند؛ این که مسئولان 
قوه قضائیه بــا آنهایی که فضا را برای فســاد اقتصادی این افراد در این ســطح فراهم می کنند 
 هم برخورد جدی داشــته باشــند و به مردم درباره تمــام جزییات پرونده ها گزارش شــفاف

ارایه شود.

#سلطان_کاغذ
# اصفهان#پل_خواجو

#  کریسمس_خانواده
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اشیای بزرگ یا سنگین و همچنین 
و  ظروف شیشه ای ، ظروف چینی 
ظروف  و  شکستنی  اشیای  سایر 
حاوی مواد خوراکی و شیمیایی  را 
در قفسه های پایین کابینت و کمد 

قرار دهید.
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شهروند| زیرنویــس کردن نسبت 
نیما فلاح و ســحر ولد بیگی در برنامه 
»خوش وبش« از سوی مسئولان شبکه 
دو در ابتدا انگار  شوخی بود، اما حالا با 
انصراف کارگردان ایــن برنامه از ادامه 
همکاری شــکل جدی تــری به خود 

گرفته است.
ظاهرا محمد مســلمی بــه  عنوان 
کارگردان این برنامه هیچ  نقشــی در 

ماجرای زیرنویس ها نداشــته و به هنرآنلاین می گوید: »برنامه 
»خوش وبش« دو  اسپانسر دارد؛ یکی قوه قضائیه و دیگری پلیس 
ناجا که هر دو بر موضوع تحکیم خانواده تأکید بســیار دارند. به 
همین منظور علاوه  بر ســایر معیارهایمان در انتخاب بازیگر از 
خانم ولدبیگی و آقای فلاح که زوج هستند دعوت کردیم تا در 
این مجموعه کنار ما  باشــند، اما جای تعجب داشت که شبکه 
دو از ما خواســت تا اصلاحیه ای به برنامه جمعه شــب بزنیم و 
زیرنویس کنیم که این دو زوج  هســتند. وقتی در صحنه زن و 
شوهری نشــان داده می شــود و نقش آنها را نیز دقیقا یک زوج 
بازی می کنند، ســازمان نباید تا این اندازه  اصلاحیه به کار وارد 
کند. متاســفانه در روند تولید این برنامه اصلاحیه های بسیاری 

وارد و باعث شد که من دست از مونتاژ 
این  کار بکشــم و کار را به تهیه کننده 

واگذار کنم.«
او به همیــن دلیل کامــلا از برنامه 
کناره گیری کرده است:  »ما یک قانون 
واحــد داریم  و باید در تمام شــبکه ها 
این اتفاق بیفتد. ولی متاســفانه برای 
برنامه من که بازیگرانم سال هاســت 
در کنار هم زندگی می کنند اصلاحیه 
 وارد می شــود، درحالی که در برنامه ای دیگر در شبکه ای دیگر 
در یک مسابقه زن و شــوهر شرکت کننده وقتی برنده می شوند 
 همدیگر را بغل می کنند و هیچ اتفاقی رخ نمی دهد. متاســفانه 
با اصلاحیه های بســیاری که به این برنامه وارد شد و درنهایت 
موضوع  زیرنویــس، از ادامه این راه منصرف شــدم.«  مجموعه 
تلویزیونی»خوش وبش« یک برنامه رئالیتی شو و نمایش محور 
به  کارگردانی محمد مســلمی است که با حضور سحرولدبیگی، 
نگین معتضدی، نیما فلاح و محمد مسلمی جمعه  شب ها روی 
آنتن شبکه  دو سیما می رود. جمعه گذشته حواشی ای برای این 
برنامه به وجود آمد که بازتاب زیادی در رســانه های اجتماعی 

داشت.  

شــهروند| فرهاد مجیدی که هنوز 
رســما وارد عرصه مربیگری نشده و در 
حــال گذراندن کلاس های ســطح بالا 
در کشــورهای صاحب نام است، بخشی 
از تمرکزش را روی پســرش گذاشــته 
تا شــاید در آینده یک شماره 7 دیگر در 
استقلال بدرخشد. امیربردیا، پسر 9ساله 
فرهاد مجیدی که 3 ســال قبل فوتبال 
خود را در آکادمی بارســلونا آغاز کرد و با 
تدابیر پدرش احتمالا فوتبال را به صورت 
اصولی از پایه می آموزد، حالا به آکادمی 
فوتبال الوصل در امارات پیوســته است. 
فرهاد مجیدی که خودش چند ســالی 

برای الوصل در امارات به میدان رفته، با توجه به شناختی که از این 
باشگاه دارد، تصمیم گرفته پســرش را در مسیر متفاوتی از همان 
ســنین پایه قرار دهد. امیربردیا با 9 سال سن دارای تکنیک خوبی 
است و قطعا هم رویای او و هم پدرش بازی کردن با پیراهن استقلال 
است. پسر کاپیتان سابق استقلال در جدیدترین اظهار نظر خود گفته 
است: »حس خیلی خوبی است. پدرم سال ها این جا بازی می کرد و 

اماراتی ها او را می شناسند. من هم دوست 
دارم در فوتبال پیشرفت کنم. البته دوست 
دارم به استقلال بروم و شماره هفت این 
تیم را بپوشم.« پسر فرهاد مجیدی اول 
راه است، اما به رویاهای بزرگ می اندیشد. 
بعد از این که فرزاد مجیدی به عنوان برادر 
فرهاد بــا پیراهن اســتقلال در میادین 
حاضر شد، حالا آرزوی کاپیتان سابق و 
محبوب استقلال این است که پسرش هم 
به زودی این پیراهن را برتن کند. شماره 7 
سابق استقلال آن قدر پسرش را فوتبالی 
بار آورده که حتی بــا او کُری خوانی هم 
دارد. امیربردیا داستان را این طور روایت 
کرده است: »من هوادار منچسترسیتی هستم و گواردیولا و آگوئرو را 
دوست دارم، اما بابا طرفدار لیورپول است و برای بازی پنجشنبه برای 
هم کُری می خوانیم.«. حالا باید نشست و دید که خانواده مجیدی 
چه زمانی می توانند به استقلال برسند. هدف پدر می تواند نشستن 
روی نیمکت اســتقلال به عنوان سرمربی باشــد و هدف پسر هم 

پوشیدن پیراهن شماره 7 پدرش.  

قوه قضائیه و پلیس ناجا در این برنامه به دنبال تحکیم خانواده اند

انصرافازهمکاریبا»خوشوبش«بهدلیلجنجالزیرنویس
بردیا مجیدی رسما کوچکترین لژیونر فوتبال ایران لقب گرفت
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